
2022. évi képviselői beszámoló

A 2022-es év egyáltalán nem nevezhető eseménytelennek. Nyár óta közösen a vízivárosiakkal, 
a Hunyadi János úton élőkkel és Varga Dániel képviselőtársammal azon dolgoztunk, hogy az 
évek óta fennálló turistabuszkáoszt mérsékelni tudjuk, és újra élhetővé tegyük a Hunyadi utat 
és környékét. Nagyon örülök, hogy azt a javaslatot, ami megoldást nyújthat a kérdésre, ősszel 
elfogadta a képviselő testület.

Egész évben rendszeres vendége voltam a Budavári Kézfogás Testvérvárosi Egyesület által 
tartott klubdélutánoknak. Örömteli, hogy egy ilyen régóta működő egyesület szívén viseli 
kerületünk testvérvárosi kapcsolatainak ápolását. A közös gondolkodás hatékonynak bizonyult 
és a jövőben szorosabb együttműködést szeretnék létrehozni az egyesülettel, aminek keretében 
közösen tudnánk testvérvárosi programokat megvalósítani.

Tavaly ősszel a Budavári Önkormányzat képviselő-testülete testvérvárosi kapcsolatokért 
felelős tanácsnoknak választott. November óta ezen kapcsolatok megújításán dolgozom. Bízom 
benne, hogy ezeket az akár több évtizedre is visszanyúló együttműködéseket ott folytathatjuk, 
ahol évekkel ezelőtt abbamaradtak.

Célunk, hogy olyan kötelékeket hozzunk létre külhoni és külföldi partnereinkkel, amelyek 
átszövik az egész társadalmunkat, összekötik a civileket, az oktatási intézményeket, 
hitközösségeket. Ehhez a munkához már hozzákezdtünk, február elején felkerestük 
Székelyudvarhelyt és kora tavasszal Zentára látogatunk, emellett folyamatban van a 
kapcsolatfelvétel Capestrano, Carouge és Marlow testvérvárosainkkal is.

Szeretnénk magasabb szintre emelni a kulturális együttműködést, aminek keretében lehetőséget 
szeretnénk biztosítani az ottani művészeknek fellépésekre és kiállítások rendezésére kerületünk 
kulturális intézményeiben. Ezeken kívül cserediák programot, illetve nyári tábort biztosítanánk 
a testvérvárosunkban tanuló középiskolások számára. Hosszútávon közelebb kívánjuk hozni 
egymáshoz az önkormányzatokat és a civileket, ezzel együtt pedig el szeretnénk érni, hogy a 
kerületben élők is magukénak érezhessék ezeket a kapcsolatokat.

Remélem, hogy az idei év e kapcsolatok megújulásának kezdete lesz.
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